
PIERWSZY WROCŁAWSKI
PANEL OBYWATELSKI
BARTŁOMIEJ ŚWIERCZEWSKI
Dyrektor Departamentu Spraw Społecznych
Urzędu Miejskiego Wrocławia



Nie tylko konsultacje, ale
też współdecydowanie



Dlaczego panel
obywatelski?



Dlaczego temat
transportowy?



DZIĘKUJĘ
ZA UWAGĘ

BARTŁOMIEJ ŚWIERCZEWSKI


